
Predstavljen Javni poziv za dodjelu potpora male vrijednosti u 

poljoprivredi Varaždinske županije za 2025. godinu

14.4.2025.

Na sam Dan zaštićenih hrvatskih autohtonih proizvoda, Varaždinska županija predstavila 

je Javni poziv za dodjelu potpora male vrijednosti u poljoprivredi za 2025. godinu, čime 

nastavlja dosljednu politiku potpore razvoju i modernizaciji poljoprivredne proizvodnje. Za 

potpore u ovoj godini osigurano je 900.000 eura, a sredstva su namijenjena svim 

zainteresiranim poljoprivrednicima koji ispunjavaju propisane uvjete. Prijave se zaprimaju 

tijekom cijele godine, a potpore se dodjeljuju svim prihvatljivim prijaviteljima, bez načela 

„najbržeg prsta“. Javni poziv kojemu su nazočili i župan Varaždinske županije Anđelko 

Stričak, predsjednik Županijske skupštine dr.sc. Josip Križanić te pročelnik Upravnog 

odjela za poljoprivredu i zaštitu okoliša dr.sc. Dragutin Vincek predstavljeni je na imanju 

PG Grunt, vlasnika Vladimira Baisa iz Imbrijovca.

-Na području Varaždinske županije registrirano je oko osam tisuća OPG-ova, zadruga, 

obrta, koji se bave poljoprivrednom proizvodnjom. Varaždinska županija uvijek početkom 

godine, najčešće u veljači, raspisuje taj javni poziv odnosno natječaj, međutim ove godine 

je raspisan nešto kasnije jer smo na zadnjoj sjednici Županijske skupštine sve te potpore 



male vrijednosti digli od 30 do 100 posto. To su nam omogućila nova pravila Europske 

komisije iz prosinca prošle godine. Usporedimo li rezultate s prošlim mandatnim 

razdobljem, razlike su itekako vidljive – tada je odobreno oko 2.500 zahtjeva u ukupnom 

iznosu od 1,5 milijuna eura, dok smo u ovom mandatu isplatili oko 3,2 milijuna eura za 

gotovo 4.000 zahtjeva. Dakle, udvostručeni su i broj korisnika i iznos potpora. Javnim 

pozivom poljoprivrednicima je na raspolaganju 12 mjera, a svaka od njih donosi konkretne 

koristi. Obilaskom terena iz prve ruke vidimo koliko je poljoprivreda u našoj županiji 

raznolika – od sadnica i bobičastog voća, do uzgoja povrća, voća i stočarstva. Posebno 

veseli vidjeti s koliko strasti i marljivosti unapređuju svoju djelatnost. Rezultati nisu izostali 

– njihovi proizvodi osvajaju zlatne medalje i na domaćim i na europskim natjecanjima, što 

potvrđuje njihovu vrhunsku kvalitetu – rekao je župan Stričak naglasivši kako na potporu 

Varaždinske županije i nadalje mogu računati.

Program potpora koji Varaždinska županija provodi posljednjih godina, a posebno ove 

godine, mogao bih sažeti u dvije riječi - „štiti i čuva“. Štiti i čuva naša obiteljska 

poljoprivredna gospodarstva – istaknuo je pročelnik za poljoprivredu i zaštitu okoliša dr. sc.

Dragutin Vincek.

-Važno je naglasiti da su mjere koje provodimo rezultat stalne komunikacije s našim OPG-

ovima – slušamo njihove potrebe, prepreke na koje nailaze i nastojimo djelovati brzo i 

konkretno. Brojni nam proizvođači poručuju kako bez potpora Varaždinske županije ne bi 

ni mogli pristupiti mnogim drugim programima, osobito europskim, jer su često ili 'preveliki',

ili 'premali', ili su im nositelji prestari – uvijek neka prepreka. Kod nas toga nema – sustav 

je jednostavan, fleksibilan i usmjeren stvarnim korisnicima. Program županijskih potpora 

obuhvaća 12 različitih mjera, koje su u novom programskom razdoblju povećane i 

postotno i financijski. Zahvaljujući novim pravilima Europske komisije, maksimalan iznos 

potpora koji jedno obiteljsko gospodarstvo može ostvariti u razdoblju od tri fiskalne godine 

povećan je s dosadašnjih 20.000 na 50.000 eura. Javni poziv otvoren je od danas, a 

pozivamo sve poljoprivrednike – male, srednje i velike, sve OPG-ove i sve ljude dobre 

volje koji zadovoljavaju uvjete – da se prijave i iskoriste ovu priliku - poručio je pročelnik 

Vincek.

Vlasnik PG Grunt Vladimir Bais iz Imbriovca se zahvalio Varaždinskoj županiji na stalnoj i 

konkretnoj podršci.



-Svake godine redovito se javljamo na natječaje koje raspisuje Varaždinska županija i 

uvijek uspijemo dobiti sredstva. Moram naglasiti kako naša Županija ima vrlo jednostavan 

Javni poziv, bez puno papirologije i kompliciranja. Do sada su iznosi i postotci 

sufinanciranja bili nešto niži, no i takve potpore su nam iznimno vrijedne, posebno za 

mjere poput navodnjavanja, analiza tla, održive poljoprivrede ili ulaganja u plasteničku 

proizvodnju. Bez ovakvih mjera, mnoge bi nam investicije bile znatno teže izvedive. Ovo je

odličan primjer kako sustav može funkcionirati kada sluša stvarne potrebe poljoprivrednika

– rekao je Vladimir Bais čiji obiteljski obrt ove godine obilježava 30 godina postojanja, a on

sam je treća generacija u obitelji koja se bavi poljoprivredom.

Nakon predstavljanja Javnog poziva, Vladimir Bais i njegov otac Josip Bais proveli su 

županijske dužnosnike te predstavnike medija po imanju te ih upoznali s radom i 

proizvodnjom presadnica.














